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Oversendingar til utval for miljø og samferdsel

Møte Oversendingsforslag i valperioden 2015-2019 Forventa 

svar til

MISA

Svar til utval for 

miljø og samferdsel

19.08.15 Gustav Bahus synte til at det i andre deler av landet var 

infotavlar langs vegane med kart over området, og ba om at 

det vert sett på dette.

Mars

09.09.15 Alf Helge Greaker synte til erfaringar i Troms med 

sykkelvarslar ved tunnelar, og ber om oversikt over kor dette

kan vere aktuelt å prosjektere her i fylket

Mars

11.11.15 Geir Angeltveit ber om at ein ser på høve til å nytta 

Kolltveittunnelen til gong- og sykkelveg.

Februar RS -/15 til utval for 

miljø og samferdsel

10.02.16

11.11.15 Marthe Hammer tok opp folkeaksjon/underskriftskampanje 

for «Skysslinje 4» om å få tilbodet tilbake, og stilte spørsmål 

om når ein kan forventa saka blir lagt fram for politisk 

handsaming 

Mars

11.11.15 Marthe Hammer tok opp e-post frå FAU på Alversund barne-

skule sendt til medlemmane i MISA, om dårleg standard på 

FV404 for myke trafikantar. Ber om status for oppgradering 

av denne vegstrekninga.

Februar RS -/15 til utval for 

miljø og samferdsel

10.02.16


